

НАГРАДНОЙ ЛИСТ

2023-020

ЗА ОТВАГУ

Серийный номер 3823620

КАТ НАРАМОР

За отличное проявление отваги в сражении, где под огнем противника она обнаружила, спасла и помогла восстановить раненого сержанта-разведчика, оказав ему медицинскую помощь при ожогах второй степени, включая уход за ранами, и поддерживая их чистоту и адекватное перевязывание. Во время второго медицинского случая, где требовалась срочная помощь, она организовала порядок и структуру работы медицинской команды и исполняла обязанности главного медика в отсутствие начальника штаба.

Кат Нарамор, проявив отвагу и самоотверженность, с решительностью и мастерством выполняла свои обязанности медицинского работника на поле битвы. Ее решительные действия и профессионализм сыграли важную роль в спасении жизни и восстановлении здоровья раненых воинов.

Кат Нарамор стала примером смелости и преданности Родине. Ее непоколебимая решимость и отвага в самых сложных ситуациях воодушевляли и поддерживали товарищей по бою.

За все ее выдающиеся подвиги и беспримерное служение Родине, она удостоивается ордена "За отвагу".



Командир батальона,
Майор Михаил Зетак

НАГРАДНОЙ ЛИСТ

2023-020

FOR BRAVERY

Serial Number 3823620

KAT NARAMORE

For displaying exceptional bravery in battle, where under enemy fire she found, rescued, and provided medical treatment to a wounded reconnaissance sergeant, administering care for real-world second-degree burns, including the proper dressing and maintenance of the wounds. During a subsequent medical emergency, she established order and structure within the medical team and acted as the chief medical officer in the absence of the staff primary.

Kat Naramore, with courage and selflessness, demonstrated unwavering determination and skill in fulfilling her duties as a medical professional on the battlefield. Her decisive actions and professionalism played a vital role in saving lives and restoring the health of injured soldiers.

Kat Naramore became an embodiment of bravery and dedication to the Motherland. Her unwavering resolve and bravery in the most challenging situations inspired and supported her comrades-in-arms.

For all her outstanding achievements and unparalleled service to the Motherland, she is awarded the Order "For Bravery".


Battalion Commander,
Major Mikhail Zotak